

Rayer la mention inutile

- (¹) Dyret kan ha vært behandlet med medisinske produkter som inneholder stoffer som er opplistet i Vedlegg I, II, III eller IV i forordning (EEC) Nr 2377/90 og andre stoffer. Registrering av behandling med medisiner i Del III – B er valgfri. Dyret skal aldri slaktes og brukes som næringsmiddel for mennesker.
The animal may be treated with medicinal products containing substances listed in Annex I, II, III or IV of Regulation (EEC) No 2377/90 and other substances. Recording of medicinal treatment in Part III – B is optional. The animal shall never be slaughtered for human consumption.
L'animal peut être traité avec des médicaments contenant des substances énumérées aux Annexes I, II, III ou IV du Règlement (CEE) n° 2377/90 et d'autres substances. L'enregistrement du traitement médicamenteux dans la partie III - B est facultatif. L'animal ne sera jamais abattu pour la consommation humaine.
- (²) Dyret kan behandles med medisiner som inneholder stoffer som omfattes av Vedlegg I, II, eller III i forordning (EEC) Nr 2377/90 og andre stoffer som ikke er listet opp i Vedlegg IV i denne forordningen. Dyret kan da bare slaktes og brukes som næringsmiddel for mennesker etter å ha gått gjennom den generelle tilbakeholdelsesperioden på 6 måneder etter dato for siste behandling. Dette skal bekreftes obligatorisk i Del III – B, med medisinske produkter som inneholder stoffer som er andre enn de som er listet opp i Vedlegg I, II, eller III i forordning (EEC) Nr 2377/90.
The animal may be treated with medicinal products containing substances listed in Annex I, II or III to Regulation (EEC) No 2377/90 and other substances excluding those listed in Annex IV to that regulation. The animal can only be slaughtered for human consumption after the completion of the general withdrawal period of six months following the date of the last treatment, certified obligatory in Part III – B, with medicinal products containing substances other than those listed in Annex I, II or III to Regulation (EEC) No 2377/90.
L'animal peut être traité avec des médicaments contenant des substances énumérées aux Annexes I, II ou III du Règlement (CEE) n° 2377/90 et d'autres substances, à l'exclusion de celles qui sont énumérées à l'Annexe IV de ce Règlement. L'animal peut uniquement être abattu pour la consommation humaine après expiration du délai d'attente générale de six mois suivant la date du dernier traitement, certifié obligatoire dans la Partie III - B, dans le cadre duquel des médicaments lui ont été administrés qui contenaient des substances autres que celles qui sont énumérées en Annexes I, II ou III du Règlement n° (CEE) 2377/90.
- (³) Kontrolleres mot publiserte vedlegg til forordning (EEC) Nr 2377/90
Verify through published Annexes to Regulation (EEC) No 2377/90.
À vérifier dans les annexes publiées du règlement (la CEE) n° 2377/90.
- (⁴) Denne informasjonen er valgfri. Imidlertid kan denne informasjonen føre til at tilbakeholdelsesperioden kan forkortes, hvis spesifiserte produkter er omfattet av Vedlegg I, II eller III i forordning (EEC) Nr 2377/90 etter at de ble administrert (tildelt) til dyret. Minimums tilbakeholdelsestid vil da være den som er fastsatt i artikkel 4 (4) i Direktiv 81/851/EEC.
This information is optional. However, this information may allow the reduction of the withdrawal period, if the specified substances is included in Annex I, II or III to Regulation (EEC) No 2377/90 after it was administered. The minimum withdrawal times would then be those established in Article 4(4) of Directive 81/851/EEC.
Cette information est facultative. Toutefois, cette information peut permettre de réduire le délai d'attente si la substance spécifiée est incluse dans les Annexes I, II ou III du Règlement (CEE) n° 2377/90 après qu'elle a été administrée. Les délais d'attente minimaux seraient alors ceux qui sont fixés à l'article 4, paragraphe 4, de la Directive 81/851/CEE.
- (⁵) Navn, adresse, postnummer og sted med blokkbokstaver
Name, address, postcode and place in printed letters.
Nom, adresse, code postal et lieu en caractères d'imprimerie.
- (⁶) Telefonnummer som omfatter landsnummer og distriktkode.
Telephonenumber including country code and regional code.
Téléphone comprenant (code pays et code régional)
- (⁷) Ikke krav dersom denne delen er utstedt sammen med identifikasjonsdokumentet.
Not required where this Section is issued together with the identification document.
Non exigé lorsque ce chapitre est délivré avec le document d'identification :

Ponniens Navn:

Ueln/passnr:

PONNIMÅLEKORT



Alder Age Ans	Kat I 140,1 - 148,0 cm	Kat II 130,1 - 140,0 cm	Kat III 107,1 - 130,0 cm	Kat IV t.o.m. 107,0 cm	Dato, Date	Måler – navn og signatur	Veterinær * stempel og signatur	Reg. dato i NRYF stempel og signatur
4 år								
5 år								
6 år								
7 år								
f.o.m. 8 år								

* Jeg erklærer at ponniene er frisk, normalt beskåret og ikke synlig påvirket av beroligende eller avslappende midler. Ponniens identitet er kontrollert.